



回禮禮物(壽宴)捐贈 Birthday Favour Donation

本人願意一次性捐贈回禮禮物金額支持救世軍服務。

I would like to support The Salvation Army services by one-off donation.

捐贈者資料 Donor Information

姓名 Name: \_\_\_\_\_ (中文) \_\_\_\_\_ (English)

聯絡電話 Contact number: \_\_\_\_\_ 電郵 Email: \_\_\_\_\_

地址 Address: \_\_\_\_\_

捐款金額 Donation Amount

HK\$10,000     HK\$5,000     HK\$3,000     HK\$1,500     HK\$ \_\_\_\_\_

\*訂購定心意卡 · 捐助金額不少於港幣\$1,500。

Donation amount on or over HK\$1,500, you will receive thank you card printing service.

心意卡 Thank you Card

50 張 pieces     100 張 pieces     200 張 pieces     300 張 pieces     500 張 pieces

其他 \_\_\_\_\_ (不超過 1,000 張 maximum 1,000 pieces)

卡片尺寸 card size : 14.8cm (W) x 10.5cm (H)

心意卡正面 Front of Thank You Card:



心意卡背面 Back of Thank You Card

(可印刷名稱及日期 Name and date could be printed):



心意卡內容 Thank You Card Information

宴會日期 Date of Banquet : \_\_\_\_\_

姓名 Name : \_\_\_\_\_

\*\*\*印刷一般需時約 3 - 4 星期 It normally takes 3 – 4 weeks for production.

領取安排 Delivery Arrangement

救世軍總部自取 Pick Up at The Salvation Army Headquarter

順豐到付 Pay on Delivery

送貨地點 Delivery Address : \_\_\_\_\_



捐款方法 Donation Methods

PayMe



請掃描捐款二維碼，進入 PayMe 手機應用程式捐款予救世軍，並輸入「BFD」。如需要正式收據，請在 PayMe 的訊息欄輸入捐款者姓名及電郵地址，或請把 PayMe 的捐款紀錄，連同捐款者姓名、地址及聯絡方法（電郵地址/電話），傳真至 2783 0363 或電郵至 ds@hkm.salvationarmy.org。

To make a donation to Salvation Army by scanning the PayMe QR code and enter "BFD" in PayMe message. If required an official receipt, please send us your name and email in PayMe message or send the PayMe donation record along with your name, address and contact (email address/contact number) via fax: 2783 0363 or email: ds@hkm.salvationarmy.org.

劃線支票 (抬頭「救世軍」，並連同此表格寄回。)

By cheque (Please mark cheque payable to "The Salvation Army" and send us with this completed form.)

支票號碼 Cheque No.: \_\_\_\_\_ 銀行名稱 Bank Name: \_\_\_\_\_

信用卡(請傳真表格至(852) 2783 0363) By Credit Card (Please fax this completed form to 852 (2783 0363))

VISA  MasterCard

持卡人姓名 Cardholder' s Name: \_\_\_\_\_

信用卡號碼 Card No.: \_\_\_\_\_

有效期至 Expiry Date : \_\_\_\_\_月 month \_\_\_\_\_年 Year

持卡人簽署 Cardholder' s signature:

× \_\_\_\_\_

銀行直接存款 (請將存款收據正本連同此表格寄回以便發出捐款收據。)

By Direct Debit (Please return the bank-in slip with this completed form for a donation receipt.)

香港上海匯豐銀行 HSBC 143-2-013116

東亞銀行 BEA 515-10-50541-3

中國銀行(香港) BOC (HK) 012-878-1-061887-6

恒生銀行 Hang Seng Bank 385-094180-001

其他 Others

從以下哪一個途徑得知此捐贈計劃？ How did you find out about this Donation Programme?

搜索引擎 (如雅虎或谷歌) Search Engine (i.e. Yahoo or Google)

網上廣告 Online Advertisement

親友介紹 Referred by Friends / Families

其他 Other : \_\_\_\_\_

為了與你保持聯繫，我們可能會使用你的個人資料，向你提供救世軍活動、籌款呼籲及收集意見。如果你不願意我們以上述方式聯絡你，請在下面的方格上填上剔號。 To allow us to stay in contact with you, we may use your personal information to inform you about The Salvation Army' s relief activities, fundraising activities and to conduct donor survey. If you do not wish to be contacted in this way, please tick the opt-out box below.

我不願意收到上述有關通訊及資料。 I do not wish to receive such materials and communications.